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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 4  

van dinsdag 24 juni 2014om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Van de Poel Katrien, Driesen Josiane, Gevers Dimitri, Van Otten Jan, De Wilde Tine, Vermeijen Danny, 
Van Damme Marc - raadsleden 
Hermans Luc, Wittebolle Astrid - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Otten Toon - voorzitter 
Van Lommel Reccino, Versmissen Tom, Gladiné Pierre - raadsleden 
 
Waren eveneens aanwezig 
Godelieve Driesen – raadslid in vervanging van Reccino Van Lommel, 
Eddy Grooten – raadslid in vervanging van Tom Versmissen 
Erwin Brentjens, Paul Moelans en Pascale Mathé – raadsleden, 
Nico Verhoeven – cultuurbeleidscoördinator, 
Cedric Heerman – Ruimtelijke Ordening, 
Publiek, 
Pers. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
UiTpas 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Nico Verhoeven toelichting bij dit punt. 
Schepen Astrid Wittebolle vult aan met de medeelening dat er ook een gesprek gepland is met de provincie. 
Danny Spock Vermijen vraagt of er ook aan gedacht is om dit te koppelen aan Mijn Turnhout. 

Op termijn kan dit. 
Erwin Brentjens vraagt of de doelgroepen ook bereikt kunnen worden via scholen. 

Dat kan inderdaad. 
Schepen Astrid Wittebolle deelt mee dat de stand van zaken in het najaar opnieuw op de commissie zal gebracht 
worden. 
 
Stand van zaken “Mijn Turnhout” 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Astrid Wittebolle toelichting bij dit punt. 
Danny Spock Vermeijen vraagt of tegen eind 2014 de nieuwe site actief zal zijn. 

Schepen Astrid Wittebolle deelt mee dat er nog geen definitieve planning werd opgemaakt maar het 
alleszins de bedoeling is om zo vlug mogelijk van start te gaan. 

Paul Moelans vindt het raar dat opnieuw gekozen werd voor Saga ondanks de problemen die er in het verleden 
geweest zijn. 

Schepen Astrid Wittebolle beaamt dat er problemen zijn geweest maar die kunnen zelden of nooit vooraf 
voorzien worden en kunnen bij eender welke leverancier opduiken. Er werd gekozen voor een product 
waar de mogelijkheid van koppelingen met de backoffice voorzien zijn. In laatste instantie heeft de prijs 
ook meegespeeld. Eén van de komende dagen zal met Saga zal samen gezeten worden om concrete 
afspraken te maken en dit ook te verwerken in een SLA. 

Paul Moelans merkt op dat Mijn Turnhout nog een tijdje op zich zal laten wachten. 
We hebben in de eerste plaats gekozen voor een stabiele website. Eens dat klaar, kan verder gewerkt 
worden en zal Mijn Turnhout inderdaad ook aan bod komen. Ondertussen wordt bekeken hoe bepaalde 
koppelingen zullen moeten uitgewerkt worden waarbij Mijn Turnhout de basis zal vormen. 

 
Waarnemend voorzitter 
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Voorzitter Toon Otten heeft nog een afspraak waar hij moet aanwezig zijn. Hij vraagt aan Dimitri Gevers om de 
commissie verder voor te zitten. 
Danny Spock Vermeijen vindt deze gang van zaken een aanfluiting van de democratie en voor hem kan dit niet 
meer. Hij eist een rechtzetting van de voorzitter en een motivering ten overstaan van deze commissie. 

Schepen Luc Hermans kan begrip opbrengen over dit ongenoegen en deelt mee dat er al enkele keren 
contact is geweest met de burgemeester omtrent het voorzitterschap van de commissie. Hij raad de heer 
Danny Spock Vermeijen aan zijn ongenoegen aan de betrokken persoon te uiten via zijn fractieleider. 

 
Belastingsreglement op het exploiteren van een toeristisch logies 
Schepen Astrid Wittebolle deelt mee dat dit punt uitgesteld wordt tot augustus. Er waren nog een aantal 
vraagtekens als gevolg van vragen van de sector. 
 
Evaluatie verkiezingen 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Luc Hermans toelichting bij dit punt. 
Danny Spock Vermeijen vraagt of de apparatuur binnen vijf jaar, wanneer er opnieuw verkiezingen zijn, nog 
bruikbaar zal zijn. 

Dit is geen enkel probleem. En bovendien worden ook alle stemcomputers en aanbehoren getest tegen de 
volgende verkiezingen. 

 
Aanpassing tarief paspoort 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Luc Hermans toelichting bij dit punt. 
In de marge vraagt Danny Spock Vermeijen of er nog problemen zijn met de chips van de IK. 

Er hebben zich tot op heden geen problemen meer voorgedaan. 
 
Stand van zaken site Splichal 
Aan de hand van een schets (zie bijlage) geeft Cedric Heerman toelichting bij dit punt. 
Schepen Astrid Wittebolle benadrukt dat het hier gaat om een voorontwerp waar men zich zeker niet mag op 
vastpinnen. 
Erwin Brentjens vraagt over het hoeveelste voorontwerp het hier gaat. 

Er zijn reeds enkele voorontwerpen gemaakt maar het project heeft ook geruime tijd stilgelegen. 
Danny Spock Vermeijen vraagt of er verplichte parkeergelegenheden moeten voorzien worden. 

De regel is: één autostaanplaats per woning en één parkeerplaats per drie woningen. Natuurlijk dient ook 
rekening te worden gehouden met de parkeerinrichting in de straat, verkeercirculatie, … . 

Danny Spock Vermeijen vraagt of kan nagegaan worden om de ontsluiting van  blokken IV en V anders te 
organiseren dan via de Apostoliekenstraat. 
Danny Spock Vermeijen heeft toch wat problemen met de hoogte van voornamelijk vijf verdiepingen. Het baart hem 
alleszins zorgen. 
Erwin Brentjens heeft ooit een voorontwerp gezien waarbij er voor de school een verkeersplateau was voorzien en 
verderop een rond punt en ook een doorsteek Smiskensstraat – Graatakker. Hij vraagt of dit nog steeds de 
bedoeling is. 

Dit alles moet nog allemaal bekeken worden. 
Tine De Wilde vraagt of ook hier de sociale mix van toepassing is. 

Sociale huisvesting wordt niet meer geregeld via het pandenbeleid maar door het college. Het college is 
wel voorstander van een sociale mix. 

Tine De Wilde vraagt ook naar de afmetingen van de blokken. 
Deze zijn 17,50 op 50 meter. 

 
Vraag van raadslid Erwin Brentjens: Stand dossier Le Bon Victoriestraat-Gasthuisstraat 
Erwin Brentjens stelt vast dat in de Victoriestraat acht winkels leeg staan en in de Gasthuisstraat drie. Vorig jaar 
heeft de projectontwikkelaar zijn plan voorgesteld aan het college.  Hij vraagt of juristen dit dossier hebben bekeken 
en de visie van het huidige college nog steeds een en … en … verhaal is. 

Schepen Astid Wittebolle deelt mee dat voor het huidig college het nog steeds een en … en … verhaal is, 
eventueel gefaseerd wanneer hiervoor terechte argumentaties zijn. Aan de juristen van IOK en de jurist 
van het AGB is gevraagd dit dossier te bekijken. Vermoedelijk zal in september de overeenkomst aan de 
gemeenteraad worden voorgelegd. 

Erwin Brentjens vraagt of dit project nog altijd mikt op een andere doelgroep dan deze van het Turnova-project. 
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Schepen Luc Hermans deelt mee dat het bestuur geen zicht heeft op de winkels die er komen. Wel is er 
een gentlements agreement waarbij zal afgebleven worden van de winkels in de Gasthuisstraat. 

Erwin Brentjes is van mening dat beide ontwikkelaars concurrenten zijn en dit enkel kan ten goede komen van de 
klant. 

Schepen Luc Hermans ziet wel mogelijkheden in beide projecten, waarbij kwaliteit en creativiteit 
toonaangevend zijn, voornamelijk dan in combinatie met cultuur, beleving en toerisme. Dit neemt niet 
wegdat het een hele uitdaging is voor de retailers. Doch wanneer alle partners in deze hun 
verantwoordelijkheid opnemen kan dit voor Turnhout ook een ‘boost’ betekenen.  

 
Punten agenda gemeenteraad 
Er werden geen agendapunten aangebracht. 
 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
Varia 
Enkele raadsleden hebben vragen in verband met het evenement  op de Markt naar aanleiding van het WK.  
In principe behoort dit niet tot deze commissie maar gezien het feit dat deze activiteit al loopt, zullen de vragen 
genoteerd worden en aan de burgemeester doorgegeven. 
Jan Van Otten vindt het een lovenswaardig initiatief maar voor de vrouwen is er geen plasmogelijkheid binnen de 
afgebakende zone. Zij dienen zich tot een horecazaak te begeven en bij grote drukte worden ze nadien niet meer 
tot de zone toegelaten. 
Paul Moelans heeft vastgesteld dat er veel mensen door de hof van de kerk lopen wat problemen geeft voor de 
aanplanting. Hij heeft de politie hierover aangesproken die meedeelde niet over voldoende manschappen te 
beschikken om dit in ’t oog te houden. 
Danny Spock Vermijen heeft vastgesteld dat een half uur voor de macht er vooraan nog heel wat plaatsen zijn maar 
de ingang links vooraan niet gepromoot wordt zodat ouders met kinderen achteraan staan.  
 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  
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Vergadering 

Commissie 4

dinsdag 24 juni 2014

Agenda
- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- UiTpas

- Stand van zaken “Mijn Turnhout”

- Belastinsreglement op het exploiteren van een toeristisch logies

- Evaluatie verkiezingen

- Aanpassing tarief paspoort

- Stand van zaken site Splichal

- Vraag van raadslid Erwin Brentjens: Stand van zaken dossier Le Bon Victoriestraat –

Gasthuisstraat

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college

- Varia

UiT-pas

Hoe verder met digitale 

dienstverlening?

Overzicht

1. Probleemstelling

2. Historiek

3. Naar een nieuw CMS

Webbouwers en hun aanbod wat betreft

- Korte termijn

- Middellange termijn

- Lange termijn

4. Verantwoordelijke e-gov

Probleemstelling

besparen en efficiënter werken door digitalisering

MAAR

platform websites (eGo) werkt niet naar behoren, 

leverancier (Saga) krijgt problemen niet opgelost 

na het vertrek van de deskundige e-gov in april 2012 is er 

niet voldoende technische kennis in huis en zijn we volledig 

afhankelijk van de softwareleverancier
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Historiek

- 13 februari 2014: toelichting op CBS

- 27 februari 2014: Saga op CBS

- 19 maart 2014 – 4 april 2014: demo door diverse webbouwers

- 25 april 2014: evaluatie demo’s – vervolg afspreken

- 7 mei 2014: bepalen kritische functionaliteiten CMS

- 28 mei 2014: aanvullende demo

- 6 juni 2014: evaluatie demo’s

- 13 juni 2014: voorbereiding toelichting op CBS

Termijnen

Korte termijn: tot einde 2014

Middellange termijn: 2015 tot voorjaar 2016

Lange termijn: 2016 tot 2018

Doelen op korte termijn
(tot einde 2014)

Stabiele basiswebsite om digitaal te informeren over

- Producten

- Beleid

- Activiteiten

Termijn tot overschakeling: zo kort mogelijk

Doelen op middellange termijn
(2015 tot voorjaar 2016)

- Stabiele deelsites

- Intranet

- Formulieren

- Versturen van nieuwsbrieven

Doelen op lange termijn
(2016 tot 2018)

- MijnTurnhout

- Koppelingen met midoffice en backoffice

- Lezen en schrijven toegelaten in databanken

Verantwoordelijke e-gov

Voorstel korte termijn (overschakeling naar nieuw CMS):

Vraag gesteld aan OCMW

Voorstel lange termijn (verantwoordelijke digitalisering):

Via functie die voorzien wordt bij OCMW
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Evaluatie verkiezingen

25 mei 2014

Van 3 naar 4 locaties

Algemeen positief

- Minder kiezers per locatie.

- Betere spreiding van kiezers.

- Betere bereikbaarheid en parkeermogelijkheden.

De burgers werden op de hoogte gebracht van de nieuwe 

locatie via de stadskrant en stedelijke website. De nieuwe 

locatie werd gemarkeerd op de oproepingskaart.

Van 3 naar 4 locaties

Atheneum als 4de locatie

- Goede parkeergelegenheid

- Samenwerking school verliep vlot

- Doorstroming bij bureaus 25 tot en met 28 moet 

herbekeken worden. Doorgang was te klein voor deze 4 

bureaus. 

Van 3 naar 4 locaties

Foutieve stemlocatie voor inwoners van de Merodelei (vanaf nr. 95) 

Zij werden per ongeluk ingedeeld  bij het Atheneum i.p.v.  het 

Sint-Jozefcollege.

- Menselijke fout: Wordt rechtgezet tegen volgende verkiezingen.

- Fout kon niet meer worden rechtgezet voor verkiezingen 

2014.→ Negatief advies FOD BiZa, kans op fouten te groot.

- Kiezer niet op kieslijst.

- Kiezer dubbel op kieslijst.

- Kiezer biedt zich aan op verkeerde locatie.

Van 3 naar 4 locaties
Opmerkingen

- Inwoners Smiskensstraat, Papenbruggenstraat en Albert Van 

Dyckstraat moesten nu stemmen in het Sint-Victorinstituut

i.p.v. de Handelsschool. Waardoor ze zich verder moesten 

verplaatsen naar hun stembureau.

Groot deel kiezers Sint-Victorinstituut werden nu ingedeeld in 

het Atheneum. Waardoor er andere kiezers verplaatst werden 

naar het Sint-Victorinstituut.

- Verder geen klachten over de herverdeling van de kieswijken.

Stedelijke aanplakborden

- Op enkele opmerkingen na, werden de afspraken goed 

opgevolgd.
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Verontschuldigingen

- Ook dit jaar hebben veel kiezers zich verontschuldigd. 

Exacte cijfers zijn niet bekend.

Ongeveer 10% van de stemplichtigen gaat niet stemmen. 

Al of niet met ‘geldige‘ reden.

Verkiezingsdag

Zeer weinig problemen; zowel bij opstart, in de loop van de 

dag, bij afsluiten als bij het doorsturen van de resultaten.

Aanpassing tarief 

paspoort

Prijsverlaging paspoort

De FOD BuZa heeft in een nieuw contract een lagere prijs 

bedongen voor de productiekost van een gewoon paspoort 

van 32 bladzijden aangevraagd in normale procedure. De 

vermindering bedraagt 6 euro per paspoort. Het tarief voor 

een gewoon paspoort wordt met hetzelfde bedrag verlaagd.

aanvrager Huidige kostprijs burger Nieuwe kostprijs burger

- 18j 41 euro 35 euro

Vanaf 18j 81 euro 75 euro

Splichal: Voorontwerp

smiskensstraat

Vraag van raadslid Erwin Brentjens: 

Stand van zaken dossier Le Bon 

Victoriestraat – Gasthuisstraat
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Punten agenda gemeenteraad

- …

Uit het college

…

Varia

…
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Presentatie UiTpas

commissie 24 juni 2014

1. Wat?

2. Hoe werkt het systeem?

3. Afgelegd traject

4. Kosten

5. Kritische succesfactoren

aandacht voor mensen in armoede

Wat is de UiTPAS en wat is het DOEL?

De UiTPAS is een spaar- en voordeelkaart
• voor iedereen 

• met specifieke aandacht voor drempels van mensen in armoede

• bruikbaar door en voor inwoners van gemeente én stad

• schaalbaar naar kleinere en grotere steden en gemeenten

Een instrument  
• om ‘iedereen’ te stimuleren tot participatie aan het vrijetijdsaanbod 

• door op meerdere participatiedrempels (aangepaste & duidelijke 

communicatie, financiële tegemoetkoming, niet-stigmatiserend) in te werken.  

• daarbij is voor MIA de relatie met toeleiding zeer belangrijk. 

De UiTPAS is een spaarkaart voor iedereen: 

je kan UiTpunten SPAREN en OMRUILEN

• SPAREN: 1 deelname = 1 UiTpunt

• RUILEN: een veelvoud van 5 UiTpunten geeft recht op 

voordelen

Gespaarde UiTpunten ruilen voor een voordeel met gepercipieerde waarde (*) van

5 PTN € 1,50 - ...

10 PTN € 3 - ... 

15 PTN € 4,50 - ... 

Aanbod MIA Organisator Subsidie

½ dag €1,5 Opleg 50%

1 dag €3 Opleg 50%

Meerdaags 25% 25% 50%

Vlaams niveau 20% 40% 40%

De UiTPAS is een kortingkaart voor MIA’s: 

Kortingtarieven: eigen keuze.

Belang van duidelijkheid

2 systemen:

• vaste prijzen

• procentuele kortingen

VERSPREIDING van de UiTpas

Standaard tarief Jongerentarief (-18) Kansentarief

€5 €2 €0 (belangrijk!)

Voldoende verkooppunten voorzien (leefstijlprofielen)

Tarief : vrij te kiezen

Keuze voor MIA: proactief bezorgen of af te halen

Concreet - WELKOMSTVOORDELEN

Welkomst  → bij aankoop UiTPAS (3 PTN)

1 € voor zwembeurt

Theatercheque cc De Werf

drankjeton AB

Wandelkaarten EM – H – L

Kleine popcorn in Cine Aalst

€2 korting in KVS

Expo museum

Tentoonstellingsgids Boon – Antwerpen

Kennismakingscheque twv €2 in Netwerk Art

Een publicatie van het SMAK

! STAVAZA MEI 2012 !
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Permanent Tijdelijk (zie ook de folders!)

€1 voor zwembeurt 5 ptn UiTPAS-arrangement voor 

kinderen op CIRK

10 ptn

1 ticket gratis en 1 ticket aan 

½ prijs in CC De Werf

→ teaseraanbod

10 ptn drankje bij wandeling WC De 

IJsbrekers

5 ptn

1 ticket gratis en 1 ticket aan 

½ prijs in Cine Aalst

→ Dinsdag UiTPASdag

5 ptn popcorn tijdens Kaleidoscoop 5 ptn

Stratenloop Lede → t-shirt 10 ptn

Duikinitiatie 15 ptn

€1 Korting bij Cyclocross met een 

consumptiebonnetje van €2

5 ptn

filmvoorstelling van de grabbelpas 5 ptn

cataloguspakket tijdens 2 gratis 

events in Netwerk

5 ptn

L

PROMOTIE

1. Opsplitsing tussen gebruiker en aanbieder

2. Opsplitsing tussen MIA en niet-MIA

3. Algemene infofolder

4. Tussentijdse publicaties

5. Online (website / fb / L)

6. UiT in Turnhout

7. samenwerking met organisaties op het veld

werking

Sparen, omruilen en aangepast tarief verkrijgen 

⇒UiTPAS tegen de lezer houden 

Tarief (enkel) zichtbaar voor baliemedewerker 

Punten sparen 

Punten omruilen 

De juiste lezers op de juiste plaats

1. Permanente lezers

2. Draagbare 

3. Mobiele 

Afgelegd traject

• vt-pas

• UiTloket (2012)

• Contacten met cultuurnet Vlaanderen

• Stellingenspel (nov 2013)

• Vragenlijst (najaar 2013)

• Evaluatie van het proefproject in Aalst (dec 2013)

uitrol in 4 steden/regio’s van nabij te onderzoeken +

Kader om zich kandidaat te stellen 

Ambitie: tegen 2018 – 20 regio’s –

potentieel van 3 mlj Vlamingen

700 000 euro ondersteuning

kostenmodel

1. Hardware

2. Kaarten

3. kosten MIA

4. Toeleiding

5. Promotie

6. Puntensysteem en welkomstvoordelen

7. Partnerwerking

8. Onderhoud

inwoners / omnio

17167 inwoners

1672 omnio

TOTAAL

82344 inwoners

9819 omnio = 12%
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mogelijke registratiepunten

2

TOTAAL

11

mogelijke locaties met vaste kaartlezers

6

TOTAAL

34

aantal verenigingen

134

TOTAAL

649

Mogelijke middelen

• Middelen uit participatiedecreet (Vlaams) 12500 euro

• Middelen vanuit de betrokken stedelijke diensten (kan 

ingepast worden in de Vl Bel prioriteiten)

• Federale Middelen voor Socio-Culturele Participatie 

(OCMW) →

• Algemene middelen

• Middelen voor kinderarmoede 

• Stedenfonds

• Reguliere middelen van OCMW, gemeente.

Cruciale succesfactoren

• Ruim aanbod 

• Sterk partnerschap binnen lokaal beleid

Vt-sector

Gelijke kansen

OCMW

Lokaal netwerk

• Engagement van de regio (stapsgewijs)

• Te koppelen aan andere drempelverlagende initiatieven

pro’s

• Promoten van lokale dynamiek

• Inspelen op verschillende doelstellingen uit beleidsplan

• Digitaal systeem

• Flexibel systeem

• Monitoring

• Integraal denken en sterke afstemming)
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Voor MIA’s is de UiTPAS

- duidelijk, transparant

- biedt houvast

- heldere communicatie

- toegang tot volledig pakket vrijetijdsactiviteiten

... Gekoppeld aan drempelverlagende initiatieven en 

toeleiding


